

## Protokoll Puckelrådet Teams-sammanträde 211215 kl 19.30

Närvarande: Pär Lindell, Jonas Lundblad, Anders Olofsson, Helén Sjöström, Ylva Lundholm, Annika Holmström, Joakim Norlén, Ulf Ericsson.

1. **Mötessekreterare.** Helén Sjöström.
2. **Justerare:** Ylva Lundholm och Anders Olofsson.
3. **Dagordning** godkändes.
4. **Föregående protokoll.** Kvarstår att Pär, Ylva och Ulf kommenterar §8: C i föregående protokoll. F.ö godkänt.
5. **Lägesorientering sportchef:** WC, Idre 10-årsavtal, Material o MF provapåpuckel. Gör mall för alla klubbar. Algotsson anställd och igång med kommunikation. Jobbar 1 dag/vecka i fyra mån.
6. \* **Klubbforum:** Genomgång Ylvas mail. Ylva skickar uppdaterade kommentarer som bilaga.  
\***Tränarsymposium:** Harald har fått i uppdrag att uppdatera "röda tråden".  
\* Anteckningar från båda mötena ovan skickas av Pär/Ylva till Joakim att lägga på skidor.com.
7. **Arbetsgrupper**
  - A. **Verksamhet:** Utveckla SSS. Testa damer sist? Pär/Mascot kollar backchef samt FIS regler.
  - B. **Tillväxt.** Ingen info nu. Joakim, Ylva, Ulf har möte nästa vecka.
  - C. **Kommunikation.** Arbete pågår. Återkommer nästa möte.
8. **Parra Kids.** Ska vi och i så fall hur? Jonte har ide om grp 3 o 3, 1 går vidare, alla andra 5or. . Robert har annan ide. Mascot räknar på total tidsåtgång och alla tänker till nästa möte.
9. **Övriga frågor.**
  - \* Hammarbybacken nästa tävling. Format?
  - \* Sportchefsansökningar. Imorgon sista ansökningsdag. Pär och Ulf har haft samtal med Ola på SSF ang rekryteringen.
  - \* Diskussion om parra för Kids el ej i SSS. Olika förslag framkom men inget beslut togs.
10. **Nästa möte.** Förhoppningsvis IRL i Åre i början på januari i samband med tävling. Pär kallar.
11. **Avslut.**

Vid protokollet

\_\_\_\_\_  
Helen Sjöström

Justerare

\_\_\_\_\_  
Ylva Lundholm

\_\_\_\_\_  
Anders Olofsson